
 

 

Záznam 
 

zo IV. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 07.09.2022  

 
v Galante dňa 07.09.2022 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých členov komisie, otvoril 
zasadnutie a predložil návrh programu rokovania (viď nižšie), ktorý členovia komisie 
jednomyseľne schválili. 
 

07.09.2022 o 14,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Návrh  úpravy VZN mesta Galanta č. ../2022 o nakladaní s KO a DSO na území mesta 

Galanta 
3. Analýza čerpania rozpočtu OKSaŽP I. polrok 2022 
4. Vyhodnotenie Galantských trhov 2022  
5. Príprava podujatia Vianoce v Galante a Silvester 2022  

6. Vyhodnotenie PHRSR za r. 2021 

7. TC Galandia – ústna informatívna správa 
8. Rôzne  
9. Záver 

 
K bodu č. 2 
Návrh  úpravy VZN mesta Galanta č. ../2022 o nakladaní s KO a DSO na území mesta 
Galanta 

 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 4 sa zdržali ho neodporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante. 
 

K bodu č. 3  
Analýza čerpania rozpočtu OKSaŽP I. polrok 2022 
 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  

Mgr. Gál – zaujímal sa ohľadne niektorých položiek v kapitálových a bežných výdavkoch a 

ohľadne %-neho plnenia výdavkov ku koncu roka, ktoré Mgr. Amrichová následne vysvetlila.  
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 



 

 

K bodu č. 4 
Vyhodnotenie Galantských trhov 2022  
Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP. Doplnila aktuálne vyčíslenie 

jednotlivých položiek rozpočtu GT, avšak do dnešného dňa neevidujeme všetky faktúry 

súvisiace s organizáciou GT a dodala, že Riaditeľstvo trhov navrhlo termín GT2023 v dňoch 

10.-11.-12. augusta. 

Z. Gauliederová – zaujímala sa ohľadne predajcov a ponuky služieb, čo následne Mgr. 

Amrichová doplnila. Zároveň v rámci danej diskusie dodala, že poslanec MsZ Galanta Zsolt 

Takáč si opät robil čo chcel a nerešpektoval žiadne upozornenia Mgr. Amrichovej. On 

nerešpektuje absolútne nič a ide si svoje a zrejme mu vôbec neprekáža že mestský park 

podlieha 4. stupňu ochrany. 

M. Tószegi – víta zaujmímavé a pútavé atrakcie, podujatia počas trhov. Nie je však                      

v poriadku, že niektoré služby si počas podujatia organizovali prevádzky bez schválenia 

mestom, či riaditeľstvom trhov. 

Mgr. Amrichová – GT sú viazané VZN, ktoré schvaľuje MsZ, podmienky by mali byť pre 

každého rovnaké. Na záver dodala, že zo strany kolegov, návštevníkov boli tieto GT pozitívne 

hodnotené a úspešné. 

Mgr. Gál – má pozitívne zážitky a ohlasy od rodinných príslušníkov na GT. 

Mgr. Biró – za Komisiu OSCRaRR vyslovil poďakovanie za úspešnú organizáciu, zvládnutie GT. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva bez pripomienok. 
  

K bodu č. 5 
Príprava podujatia Vianoce v Galante a Silvester 2022  
 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.  

Mgr. Biró – navrhuje rozšíriť mestskú vianočnú výzdobu.  

Z. Szelle – mrzí ho, že VT budú trvať len 3 dni. Ako stánkar s občerstvením by si rozmyslel, či 

pôjde predávať na 3 dni, zvážil by viacero faktorov – počasie, návštevnosť, program, prípravu 

jedál atď.. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva s pripomienkami: 

- organizovať trhy od soboty do utorka, t.j. v termíne 17. - 20. decembra 2022, 
- v sobotu a nedeľu – zabezpečiť profesionálny program z rozpočtu 4000 €, 
- v pondelok a utorok – zabezpečiť program žiakov ZŠ, 
- ostatné body jednomyseľne schvaľuje bez zmeny. 

 

K bodu č. 6 
Vyhodnotenie PHRSR za r. 2021  
 

Materiál predložila v zastúpení prednostu MsÚ Mgr. Morovičová. 



 

 

Mgr. Gál – nie je si istý, či plnenie uvedených aktivít je možné realizovať do r. 2030. Ku 
dnešnému dňu sa realizovali asi 4 body. Navrhuje aktualizovať PHRSR a upriamiť pozornosť 
na dôležité body.  
Mgr. Amrichová – pri tvorbe materiálu sa muselo zapracovať všetko, o čom sa uvažovalo.  
Mgr. Morovičová - vyhodnotenie sa robilo na schválený material z r. 2021, je to veľmi 
rozsiahle. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva bez pripomienok. 
 

K bodu č. 7 
TC Galandia – ústna informatívna správa 
 

Konateľ spoločnosti, Z.Szelle opísal aktuálnu situáciu TC, dôvody zatvorenia prevádzky. 

Vyslovil názor, že Galandia k dnešnému dňu nie je konkurencieschopná, má málo vodných 

plôch, čo sa prejavilo aj v recenziách návštevníkov. Chýba ubytovanie a obnova wellnessu. Za 

posledné roky sa v okolí Galanty postavili a obnovili mnohé kúpaliská s lákavými atrakciami. 

Predložil tržby TC za posledné 4 mesiace, príjmy a náklady. 

Z. Gauliederová – za posledné obdobie sa vystriedalo vela konateľov, nikto sa však 

nezameral na zeleň. V lete sa návštevníci zdržiavajú v exteriéri, za 7 rokov, čo bolo TC 

zatvorené, sa mohlo starať o zeleň nezávisle od stavby, aby sa návštevníci mohli schovať v 

horúcich dňoch pod korunami stromov.  

Z. Szelle – v areáli je dosť slnečníkov. Návštevníci ležia na lehátkach, ktoré boli zakúpené za 

dobrú cenu, dnes stoja trojnásobne viac, neležia na zemi. 

M. Tószegi – vyjadril sa k odberu elektriky, stačilo by dodatkom rozšíriť odber. Dnes 

ponúkajú banky 0%-ný úrok na zabezpečenie fotovoltaiky na stavby, za mesiac by sa to dalo 

vyriešiť. Táto chyba sa nemusela stat, ale je riešiteľná.  

Z. Szelle – nikto nevedel, že táto situácia nastane. 

M. Tószegi – ide o hospodárenie s mestským majetkom, kto bude za to zodpovedný? 

Schvaľovali sa financie na otvorenie a o zatvorení sa dozvieme zo sociálnych sietí? Je to 

nedôstojné. Koľko bude stáť prevádzka počas čiastočného zatvorenia? Koľko bude 

potrebných zamestnancov počas zatvorenia? Mesto požičiavalo finančné prostriedky na 

prevádzku Galandie, keď bude zatvorená ďalší rok, kedy to vráti Galandia mestu? Zase bude 

všetko chátrať a bude sa ničiť. Tiež sa zaujímal, koľko doplácala Galandia za vláčik? V tomto 

stave navrhuje  predaj termál centra. 

Z. Szelle – Galandia prispievala 2000 € mesačne na prevádzku vláčika. Vláčik jazdí aj po 

zatvorení Galandie. 

Mgr. Biró – tiež si myslí, že problémy s elektrikou sú len alibi a zhodil to na vládu. Konateľ 

mal dôveru, ale aj zodpovednosť za prevádzku. V tejto situácii, do volieb, určite neschváli ani 

euro na financovanie kúpaliska. Pred voľbami je predaj kúpaliska z politického hľadiska dosť 

riskantné. Žiaľ iná cesta ako predaj neexistuje. Za 7 zatvorených rokov sa nič nové 

nerealizovalo, aby sme prilákali návštevníkov, spraypark nefunguje, na streche sa kúpať 

nedá.  

Mgr. Gál – ako obyvateľ Galanty je veľmi sklamaný stavom kúpaliska. Tešil sa na oddych a 

využitie wellness služieb aj v zimnom období. V tejto situácii bude problémov a stresov s 



 

 

kúpaliskom viac, tiež navrhuje vyriešiť problem predajom. Návštevnosť je nízka, ani domáci 

nemajú o kúpalisko záujem. 

M. Tószegi – ďalšia investícia by bola v miliónových sumách a návratnosť dlhšia. Od konateľa 

sa vyžadovala veľká odvaha za prebratie stavby. 

Z. Gauliederová – roky sa do kúpaliska len investovalo a urobila sa len drahá strecha. 

Z. Szelle – na stavbu tam bol dozor a iné úrady. Spravil všetky potrebné kroky, ktoré 

konzultoval aj s odborníkmi. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia ústnu informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie. 
 

K bodu č. 8 
Rôzne 
 

a) Odmeny neposlancom 
Mgr. Biró – z dôvodu konca volebného obdobia, navrhol schváliť odmeny členom komisie z 
radov neposlancov v pomernej výške do konca volebného obdobia. 
 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Členovia komisie jednomyseľne schválili odmeny členov komisie z radov neposlancov 
v navrhnutej pomernej výške do konca volebného obdobia. 
 

b) Zájazdy Po stopách Esterházyovcov 
Mgr. Sláviková – informovala, že príslušné oddelenie pripravuje zájazdy do Rakúska „Po 
stopách Esterházyovcov“. Ceny vstupov sa našťastie nezmenili, covid opatrenia sa uvoľnili, 
čakáme na cenové ponuky autobusových prepravcov. 
 

c) Otvorenie TIC 
Mgr. Sláviková – informovala o slávnostnom otvorení turistickej informačnej kancelárie 
v pondelok (12.9.), na ktoré pozvala aj členov komisie.  
Mgr. Amrichová – poďakovala za spoluprácu a popriala veľa úspechov kandidátom vo 
voľbách. 
Mgr. Biró – poďakoval tiež za spoluprácu kolegom, členom komisie, ako aj pracovníkom MsÚ 
za prípravu materiálov. Kandidátom poprial veľa úspechov vo voľbách.  
 

K bodu č. 5 
Záver 
 

Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
  
 

         Mgr. László Biró v.r. 
                                       predseda komisie 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Sláviková v.r. 


